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Maastricht, 3 februari 2025 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SAB – Uitzendingen uitroepen Stadsprins 2025 

 
Geacht college, 
 
Op 2 februari 2025 konden de inwoners van Maastricht het uitroepen van de Stadsprins 2025 volgen 
via 2 directe uitzendingen. De uitzendingen werden gemaakt door de gesubsidieerde omroep RTV 
Maastricht en het ongesubsidieerde “Wat is Loos in Mestreech”. 
“Wat is Loos” kreeg het klaar om (met medewerking van de Tempeleers) te zorgen dat er een groot 
scherm op de Markt aanwezig was om de volledige stoet vanaf het station tot en met het moment 
van uitroepen van de Stadsprins goed te volgen. 
Onze gesubsidieerde omroep RTV Maastricht verzorgde een, volgens vele burgers, zwaar 
teleurstellende uitzending over het uitroepen van de Stadsprins.  
 
Hierover ontving de fractie van SAB vele klachten van verontwaardigde burgers. 
 
Over bovenstaande heeft de fractie van SAB enkele vragen. 

1. Bent u het met ons eens dat de uitzending van RTV Maastricht van een dermate slechte 
kwaliteit was dat je kon spreken van “subsidie- onwaardig”? 

2. Vindt u ook dat daardoor onze burgers in het ziekenhuis en diverse andere instellingen en 
onze ouderen thuis niet volwaardig hebben kunnen genieten van het uitroepen van onze 
Stadsprins? 

3. Bent u bereid, samen met RTV Maastricht, te onderzoeken waardoor het komt dat voor de 
zoveelste keer een uitzending niet verloopt zoals dit wel behoort (denk bijvoorbeeld aan 
onder andere de uitzending van de Boonte Störm 2024)? 

4. Hoe kan het dat een niet-gesubsidieerde partij/instelling zoals “Wat is Loos” wél zonder 
enige vorm van financiële hulp van de gemeente een goede professionele live uitzending kan 
verzorgen? 

5. Bent u bereid te bemiddelen in het komen tot een werkverdeling/samenwerking tussen RTV 
Maastricht en “Wat is Loos” waardoor de kwaliteit van live uitzendingen verhoogd wordt? 
We doen dit met het doel een goede communicatie met de burger te waarborgen. 
 

 

Met vriendelijke groet,   

Jos Gorren, fractievoorzitter Sociaal Actieve Burgerpartij 

 


